
Protokół Nr XC/24 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 stycznia 2024 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 16.23 

Zamknięcie obrad – godz. 18.17 

Ad. 1 

Obrady XC sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji oraz poinformował, że od dzisiejszej sesji zmianie ulega szata graficzna 

informacji przedstawianych na rzutniku, co ma związek z dostosowaniem transmisji sesji do 

wymogów dostępności cyfrowej. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 

sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów oraz gości 

stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 31 stycznia 2024 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 20 grudnia 2023 r. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz określenia 

form i specjalności kształcenia na które dofinansowanie jest przyznawane w 2024 r. 

         – DRUK NR 1 

b) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych  dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu  pobierania tych 



opłat, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, ich wymiaru 

i zakresu oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług  – DRUK NR 2 

c) przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024          – DRUK NR 3 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego, na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika na odcinku długości 

760 m wzdłuż drogi nr 387 w miejscowości Radków”   – DRUK NR 4 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego, na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 387 na terenie miejscowości Karłów”   – DRUK NR 5 

f) wyrażenia zgody na wystąpienie Gminy Radków z Klastra Energii ARES  

         – DRUK NR 6 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz – złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na prowadzeniu do 

proponowanego porządku obrad w punkcie 7: 

- lit. g) - projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok, jako DRUK 

NR 7. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 20 

grudnia 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 20 grudnia 2023 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 



Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 16 grudnia 2023 roku do 25 

stycznia 2024 roku (sprawozdanie stanowi załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – odniósł się do informacji związanych z wodociągowaniem przysiółków 

Tłumaczowa i zwrócił uwagę, że problem z przyłączeniem do wodociągu niektórych 

gospodarstw może wynikać z tego, że 5 gospodarstw ma studnie głębinowe budowane na 

własny koszt, a 2 gospodarstwa są niezamieszkałe. Radny poprosił o informację, czy 

gospodarstwa, które odmówiły podłączenia do wodociągu, to te, które mają studnie. 

Burmistrz – odpowiedział, że podłączonych jest 11 gospodarstw, z czego 2 właścicieli 

gospodarstw ze studniami udało się przekonać, że woda z wodociągu jest lepszej jakości i 

zgodziło się na podłączenie. Gminie zależy, aby jak najwięcej gospodarstw korzystało z 

wodociągu, ponieważ, jeśli pozyskiwana woda nie będzie wykorzystywana, będzie tracić 

jakość i konieczne będzie zrzucanie jej do strumyka. Burmistrz obiecał dostarczyć Radnemu 

informacje, o które prosił, a następnie przedstawił informację nt. zaległości mieszkańców 

gminy w płatnościach z tyt. gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz 

dostarczenie wody i odprowadzenie ścieków (informacje nt. zadłużenia stanowią załączniki do 

protokołu). 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

D. Bajcar – odniosła się do części sprawozdania dotyczącej sklepu wielobranżowego w 

Ścinawce Górnej oraz poinformowała, że w imieniu mieszkańców zostanie wystosowana 

petycja do wspólnoty mieszkaniowej o wyrażenie zgody na sprzedaż napojów alkoholowych 

w budynku wspólnoty. Poinformowała również, że właściciel sklepu wyraził zgodę na 

utworzenie parkingu, który rozwiąże problem postoju samochodów przy budynku oraz 

zamierza podjąć wszystkie działania zapobiegające negatywnym skutkom sprzedaży 

alkoholu. 

Burmistrz – podziękował za inicjatywę i zapewnił o gotowości do rozmów z mieszkańcami, aby 

rozwiązać problem oraz podkreślił, że należy bronić małych placówek handlowych i wspierać 

ich działalność, aby mogły utrzymać się na rynku. 

D. Bajcar – poprosiła Burmistrza o pomoc w sprawie, ponieważ właściciel sklepu uprzedził, że 

nie opłaca mu się prowadzić działalności bez możliwości sprzedaży alkoholu. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

Ad. 7 

DRUK NR 1 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli oraz określenia form i specjalności kształcenia na które dofinansowanie jest 

przyznawane w 2024 r. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych  dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu  

pobierania tych opłat, a także szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, ich wymiaru i zakresu oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024 

Przewodniczący RM – poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Dolnośląskiego, na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika na odcinku 

długości 760 m wzdłuż drogi nr 387 w miejscowości Radków” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



DRUK NR 5 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Dolnośląskiego, na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 387 na terenie miejscowości Karłów” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 8 

Przewodniczący RM – poprosił przewodniczących stałych komisji RM o przedstawienie planów 

pracy komisji na rok 2024. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącego 

komisji rewizyjnej. 

Bogusz Drożdż - przedstawił plan pracy komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącą 



komisji skarg, wniosków i petycji. 

Czesława Jarzyńska - przedstawiła plan pracy komisji skarg, wniosków i petycji. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącego 

komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego. 

Piotr Trybus - przedstawił plan pracy komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącą 

komisji oświaty. 

Barbara Sobczyńska - przedstawiła plan pracy komisji oświaty. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącego 

komisji kultury, sportu i turystyki. 

Janusz Gorczycki - przedstawił plan pracy komisji kultury, sportu i turystyki. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącego 

komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego. 

Krzysztof Przybycień - przedstawił plan pracy komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku 

publicznego. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2024 rok przewodniczącego 

komisji spraw gospodarczych i rolnictwa. 

Ryszard Markowicz - przedstawił plan pracy komisji spraw gospodarczych i rolnictwa. 

Przewodniczący RM – podziękował za złożenie planów pracy następnie zapytał czy ktoś chce 

zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – poinformował, że w przysiółku Rudawa na wysokości posesji nr 115-116 jest 

odcinek ok. 100 m rowu, który jest bardzo zamulony i poprosił o wysłanie pracownika, który 

rozpozna sprawę i zajmie się pogłębieniem rowu. 

Burmistrz - podziękował za informację i zapewnił, że w dniu jutrzejszym zostanie wysłany 

pracownik, który zajmie się problemem. 

Ad. 9 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XC sesję Rady Miejskiej w 

Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 


